
Václav Klaus varuje: Covidismus je
náboženství, pořád budou strašit. Budou si
vymýšlet, strašit novými a novými mutacemi
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ČESKO: Prezident Václav Klaus v rozhovoru pro deník My promlouvá o spoustě témat,
která svírají a srážejí na kolena západní svět. Vysvětlil rozdíl mezi covidem a covidismem a
přidal svou osobní zkušenost. Ideologie globálního oteplování je prý spíš alternativním
náboženstvím a útokem na lidskou svobodu. „Odchod z EU ano, ale zapomeňte na
vykřikující naivní snílky. Musí se vybudovat nové zásadní politické hnutí.“ A Havel? „Zelený
politik par excellence.“

Klaus dle svých slov jednoznačně rozlišuje mezi covidem jakožto nemocí a tzv. „covidismem“. „Covid
je nesporně nemoc a z mého pohledu o ní mohu debatovat nanejvýš nakolik je, či není vážná nebo
nebezpečná. A vím toho o tom už opravdu dost, abych mohl tvrdit, že nebezpečí covidu je nesmírně
zveličováno. Je dnes už přece jasné, že je to prostě jen jedna z nemocí, které se lidé nemají extrémně
bát. Ostatně potvrzuje to i moje osobní zkušenost – člověka z takzvané ohrožené skupiny. Tu nemoc
jsem prodělal a proběhla řekněme jako běžná lehká chřipka,“ říká Klaus.

Kdežto ten tzv. covidismus je podle bývalého prezidenta skutečně velmi nebezpečnou nemocí. „Je to
metoda, která covid uchopila jako příležitost, jak zase z jiné strany ohrozit základní stavební kameny
moderní západní společnosti. Na prvním místě svobodu, ale ne jen jako politickou kategorii. Třeba i
svobodu pohybu, svobodu jednat podle vlastního uvážení v každodenních situacích. Covidismus je
nemoc společnosti. A společnost jí onemocněla, protože se nechala zblbnout covidistickými aktivisty,
jako jsou pánové Smejkal, Maďar, Kubek a mnozí další.“

U těchito covidistických aktivistů, podle Klause, můžeme vidět jejich neustálé vymýšlení a
zveličování různých mutací této nemoci. „Budou si na nás tak určitě vymýšlet nepřetržitě. V létě, na
podzim, v zimě. Takže nepochybně nějakou další takzvanou vlnu ohlásí. Už teď, kdy nemocní
prakticky neexistují, mluví o nutnosti třetího očkování. To je fascinující,“ domnívá se exprezident.

Další myšlenkou, které se v rozhovoru Klaus věnuje, je tzv ideologie globálního oteplování.
Představitelům tohoto „alternativního náboženství“ jde, dle jeho slov, zejména o útok na lidskou
svobodu. „Frontální útok na lidskou svobodu. Šance vyhlašovat nejrůznější zákazy, příkazy, omezení,
manipulovat našimi životy. Zakázat nám – jak teď vidíme – třeba volnost pohybu, kterou přinesl
vynález automobilu, jeden z největších vynálezů pro individuální lidskou svobodu.“

Západní společnost je dle bývalého prezidenta zoufalá a vlastně trochu beznadějná a zmanipulovaná
tím vším, co se v ní od šedesátých let minulého století odehrává. „Čím víc se od západu pohybujete k
východu, tím je situace lepší a nadějnější,“ říká Klaus. A že jistou naději vidí v dnešním Polsku a
Maďarsku. „Samozřejmě, že je to dáno i tím, že v čele těchto zemí stojí již dlouhou dobu významné
osobnosti, které tu západní plochost myšlení odmítají,“ dokládá politik.

Klaus je dle svých slov zastáncem odchodu z EU, ale odmítá prý naivní snílky, kteří o odchodu stále
jen vykřikují a doufají, že se to stane. „Myslím, že bezprostředním úkolem je začít budovat nějaké
zásadní politické hnutí, které by si dávalo dlouhodobý politický cíl. Které by bylo dobře vybaveno po
stránce personální, myšlenkové. To by nějakou roli sehrát mohlo,“ míní Klaus.
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Řeč byla také o bývalém prezidentu Václavu Havlovi. Politik Klaus se domnívá, že Havlova role těsně
po pádu komunismu nebyla tak pozitivní, jak se nám dnes snaží některá média a představitelé
namluvit. „On byl levicový, zelený politik par excellence. Byl proti politickým stranám. Nebyl
obhájcem našeho národního státu, protože myslel globalisticky – byl přece pro tu global village, tu
celosvětovou vesnici – a tím ovlivnil myšlení daleko více lidí, než kdo tuší.“


